



畢業規定:
 1. 畢業應修學分數為 128 學分，其中 90 學分為必修學分，共計二類選修：(1) 通識及公共必修 32 學分 (2) 專業必修 58 學分。
 2. 大二開始自選的志願：從「ESG 經營與永續金融」、「創新管理與創業經營」及「數位行銷與品牌經營」等三個領域中，任選二個領域培養自己的專業。每一領域至少應修讀 12 學分力得專業。(領域課程之選讀請另行參閱三大領域表)。
 3. 113 學年度起入學之大學部學生：應取得專業相關證書或執照(至少)以上，始得畢業。相關證書規定詳見網址：https://neurl.ccu.edu.tw/OA1403。對於技術類領域內有取得證書，可免「學生選擇職業法」中相關條款與獎學金。
 4. 非本系畢業生一定須修讀英文檢定分數，凡達成規定之數即可獲得獎學金。修讀學分認定制度學生活動或成果獎學金，每一項學業或活動獎學金至少須修 1 學分，方能取得獎學金資格。
 5. 100 學年度起入學之大學部學生，必須參與「服務學習」始得畢業。
 6. 100 學年度起入學之大學部學生 15 年級均須修讀認證課程之「企業倫理」和「中華文化專題」。
 7. 106 學年度起入學之大學部學生至少必須參與演講或參訪(至少)以上，以及相關競賽或活動企業實習(至少)以上，始得畢業。

The graduation requirements:
 1. 128 credits, including 90 compulsory credits categorized into 32 credits of General Education and Common Courses, and 58 credits of Professional Required Courses.
 2. From the Sophomore Year, students may select two specializations, out of the fields of "ESG Management and Sustainable Finance", "Innovation Management and Entrepreneurship Management", and "Digital Marketing and Brand Management", according to their interests. A minimum of 12 credits are required for each specialization. (Refer to the Specialization Course Table for specialization course requirements).
 3. Starting from the Academic Year of 113, the International Business Administration department undergraduate students must obtain two or more business-related licenses for graduation. (For more information, please refer to https://neurl.ccu.edu.tw/OA1403). Furthermore, based on the Student License Incentive Program, students can apply incentives and scholarships after obtaining licenses.
 4. Before graduation, the students must satisfy the English language proficiency standard, such as TOEIC, TOEFL, GRE, etc. The department also sets standards for various English proficiency test scores in accordance with school regulations.
 5. From the Academic Year of 100, undergraduate students must participate in Service Learning for graduation.
 6. From the Academic Year of 100, undergraduate students must take the courses of Business Ethics and Seminar on Chinese Culture in their 1st to 4th years.
 7. From the Academic Year of 106, undergraduate students must attend a minimum of 8 speeches or visits and participate in at least one related competition or corporate internship for graduation.